

輔導科 108 年度 9 月份家屬活動看板

The Bulletin Board of the Family Activity in September,

2019

1. 108 年度中秋節面對面懇親

2019 Face-To-Face Family Visiting for Mid-Autumn Festival

9 月 4 日下午、5 日整日於中正堂舉辦 108 年度中秋節面對面懇親，共分三梯次辦理，第一梯次共有 38 名收容人與 83 名家屬參加，第二梯次共有 28 名收容人與 58 名家屬參加，第三梯次共有 31 名收容人與 67 名家屬參加，總計有 97 名收容人及 208 名家屬參加本活動。

We held the 2019 face-to-face family visiting for Mid-Autumn Festival in the afternoon of September 4 and the whole day of September 5. There are three sessions of the visiting. There are 38 inmates and 83 family members in the first session, 28 inmates and 58 family members in the second as well as 31 inmates and 67 family members in the third. There are totally 97 inmates and 208 family members attending the activity.

相關照片

相關照片



2. 108 年幸運草育樂營親子懇親日

2019 Parent-Child Visiting Day for the Four-Leaf-Clover Fun Camp

9月24日下午，本所辦理108年幸運草育樂營親子懇親日，於中正堂舉行，由陳家麟輔導員及張碧娥臨床心理師帶領進行，共計4組家庭、10名家屬參加。

In the afternoon of September 24, the center held the 2019 Parent-Child Visiting Day for the four-leaf-clover fun camp in the Zhong-Zheng Hall. There are 4 families and 10 family members attending the activity, which was hosted by Adviser Jia-Lin Chen and Clinical Psychologist Bi-E

Zhang.

相關照片



相關照片

